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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2019. október 29-én 14:00 órakor a MEE központi iroda (1075 

Budapest, Madách Imre út 5. III. em.) tárgyalójában megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Haddad 

Richárd, Markovics Zsolt, Dr. Székely Csaba, Dr. Vokony István,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Dési Albert, Hollósy Gábor, Kovács 

László, Nagy János, Sőrés Péter Márk, Rejtő János, Orlay Imre, Rubint Dezső tanácskozási 

joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, Kovács András Zoltán, Beckert Péter állandó 

meghívott 

Kimentette magát: Tóth József. Helyette Balogh János Miklós a Békéscsabai Szervezet elnöke 

vett részt az ülésen. 

 

Gelencsér Lajos megnyitotta az ülést és köszöntötte a jelenlévő tagokat, majd napirend előtt 

Tilesch Péter megkérdezte a jelenlévő tagokat, beleegyeznek-e, hogy az ülésről hangfelvétel 

készüljön. A tagok hozzájárultak a diktafon használatához. 

 

Első napirendi pontként Kiss Zsuzsanna a Gazdasági Bizottság elnöke ismertette az elnökség 

tagjaival a Nyíregyházi Szervezetnél lefolytatott vizsgálat eredményét. Elmondta, hogy az anyagi 

eltérés könyvelési hibából adódott, melynek a kijavítása folyamatban van. 

A megnövekedett munkamennyiség miatt a Nyíregyházi szervezet úgy döntött, hogy alkalmaznak 

egy gazdasági ügyintézőt. Őt a GB felkérte arra, hogy az általános és tanfolyami feladatokat az 

ügyviteli kézikönyv vonatkozó fejezetei (általános és oktatási) alapján végezze el. Ez egyben egy 

teszt is, mely az ügyviteli kézikönyvvel kapcsolatos problémákat kívánja felmérni és rögzíteni. 

Október 31-ig kellett véleményt mondani a kézikönyvről és november 15. a határidő arra, hogy 

az oktatási tevékenységről tájékoztassa a Gazdasági Bizottságot. 
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Kiss Zsuzsanna tájékoztatta az elnökség tagjait, hogy amennyiben nagyobb volumenű 

változtatásokra van szükség az ügyviteli kézikönyvben, március 31. lehet a reális esély arra, hogy 

a javasolt módosítások átvezetésre kerüljenek.  

Haddad Richárd szerette volna egyértelműen tisztázni, hogy a nyíregyházi szervezetnél kizárólag 

könyvelési probléma volt, etikai szempontból semmilyen vétség nem történt. 

Felmerült a kérdés, hogy akkor mi okozhatta a hibát. Kiss Zsuzsanna elmondta, hogy a 

szervezetnél a tanfolyami pénzek beszedésre kerültek, de nem fizették be rögtön folyószámlára, 

hanem a széfben tartották. A költségszámlák nem kerültek be a rendszerbe, így keletkezett 5 

millió forint bevétel, de nem volt hozzá kiadási oldal. Etikai vizsgálat nem indokolt. 

Második napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatta a jelenlévőket a közelmúlt rendezvényeiről. 

Ezek közül legjelentősebb a 66. Vándorgyűlés, mely 2019. Szeptember 17. és 20. között került 

megrendezésre Debrecenben, 783 fő részvételével. A visszajelzések alapján a rendezvény igen 

sikeres volt. Gelencsér Lajos elnök úr is jelezte, hogy a Vándorgyűléssel kapcsolatban csak 

pozitív visszajelzéseket kapott és megköszönte az összes résztvevő, szervező munkáját. 

 

A Vándorgyűlést szorosan követte a Mi a pálya? elnevezésű, iskolás gyerekeknek szóló, a  

pályaválasztást elősegítő rendezvényünk. Ez 6 helyszínen kerül megrendezésre, melyből 3 már 

le is zajlott. Egy-egy rendezvénynapon körülbelül 1500 diák fordult meg a rendezvényen. 

A másik sikeres rendezvénysorozat az Infoshow, ami szintén több helyszínen kerül 

megrendezésre és ezekből 2 helyszínen az már lezajlott. Az Infoshow-hoz kapcsolódóan Veisz 

Imre kérte a szervezeteket, hogy népszerűsítsék a rendezvényt. A veszprémi helyszínen jelen 

volt a Viasat 6 csatornán futó Zöld25 című műsor forgatási stábja, akik készítettek egy rövidfilmet, 

ami november 10-én kerül adásba. A film az ülés végén vetítésre került. 

Markovics Zsolt jelezte, hogy konzultált Antal Nikolettel, hogy az Infoshow rendezvénysorozat 

állomásain közép- és szakiskolástanulók jelenléte is biztosított legyen. A következő helyszín 

tekintetében  már konkrét lépéseket ígért. 

A harmadik napirendi pont keretében Tilesch Péter irodavezető mondta el gondolatait az 

áramszolgáltatói  tulajdonosváltásról és arról, hogy ez a továbbiakban hogyan befolyásolja az 
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áramkapocs.hu honlap működését. Ismertette, hogy korábban melyik cég milyen nagyságú 

összeggel járult hozzá az egyesület működéséhez. 

Kifejtette, hogy egyedül az Opusnál érez kockázatot a tulajdonosváltás miatt. Mindazonáltal az 

érvényben lévő szerződések miatt a jövő év első félévében a jogi tagdíjak várhatóan még 

zökkenőmentesen átutalásra kerülnek. Gelencsér Lajos elmondta, , hogy 2020. év második 

felében személyes tárgyalásokat kell kezdeményezni az új tulajdonosokkal, mert  a személyes 

kommunikáció kisebb kockázatot rejt magában, mint az, ha nem reagálja le időben az egyesület 

a tulajdonosváltást. 

Az áramkapocs.hu, az ELMŰ-ÉMÁSZ-hoz köthető adatbázis. A két cégnél tulajdonosváltozás 

lesz, ami Tilesch Péter irodavezető szerint a MEE tekintetében kockázatot jelenthet. 

Kovács László jelezte, hogy kisebb létszámú bizottság felállításával javasolja az áramkapocs.hu, 

valamint a Villamos Energia Társaság által üzemeltetett regisztrált villanyszerelők adatbázisának 

vizsgálatát. Javaslata alapján meg kell vizsgálni, hogy a két adatbázis optimalizálásával milyen 

szolgáltatás nyújtását tudjuk felajánlani az áramszolgáltatók új tulajdonosai részére, hogy azok 

továbbra is nyújtsanak anyagi hozzájárulást az Egyesületnek. 

Fentiekhez hasonló adatbázis az E.ON-nál és a NKM-nél is működik. Az lenne a cél, hogy ezeket 

az adatbázisokat összehangoljuk és egységes, jól működő rendszert hozzunk létre. 

Haddad Richárd felhívta a jelenlévők figyelmét, hogy nagyon pontos és részletes ajánlatokat kell 

kidolgozni és ismertetni az áramszolgáltatókkal, mert egy újonnan kinevezett máshonnan érkező 

vezető számára félreérthető lesz a sok témát, területet érintő információ áradat. A mi a pályára 

kérünk pénzt, az áramkapocs.hu-ra kérünk pénzt stb. mit is és milyen „szolgáltatásért” kérünk 

pontosan. Az Egyesület különféle ügyekkel kapcsolatban kér anyagi hozzájárulást, Az ezzel 

kapcsolatos egyesületi tevékenység egyértelmű kommunikálása kulcsfontosságú. 

 Gelencsér Lajos elnök kérdésére Kovács László vállalta a kapcsolatos bizottság felállításának 

megszervezését.  

Negyedik napirendi pont az Országos Elnök- Titkári Tanácskozás programjának jóváhagyása. 

Veisz Imre főtitkár elmondta, hogy eddig 79 fő regisztrált, mely a korábbi évek tapasztalatai 

alapján jó arány. 
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Röviden ismertette az előzetesen összeállított programot, melynek részletes leírását az 1. számú 

melléklet tartalmazza. 

Elmondta, hogy mivel az idei évben számos bizottság és szervezet vezetésében változás állt be, 

az OET tematikája az új vezetők bemutatkozására és a jövőbeni munkatervek ismertetésére épül. 

Kovács László az E.ON területén regisztrált villanyszerelő képzést szervező szervezetek etikai 

vizsgálatainak folyamatával kapcsolatban –az E.ON képviselői meghívásával – kért egy külön 

blokkot az OET plenáris ülésén valamint a Gazdasági és az Oktatási Bizottság beszámolóira több 

időt hagytak jóvá.  

Az OET második napján a régiók bemutatkozása után az egyesületi élet fejlesztésének 

megvitatása lesz a fő téma.  

Haddad Richárd tájékoztatta az elnökség tagjait, hogy a BUDAKO ülése nem a hivatalos program 

része, csak ő szeretne az érintett szervezetek elnökeivel és titkárjaival megbeszélést folytatni. 

Orlay Imre részéről felvetődött, hogy támpontot kellene adni a koordinációk részére, hogy milyen 

témákat lenne célszerű érinteniük a bemutatkozás folyamán. 

Kiss Zsuzsanna jelezte, hogy kér egy szűkebb körű megbeszélés lehetőséget egyes 

szervezetekkel a tervezési és a gazdasági/pénzügyi folyamatokat illetően. Ezek elsősorban azok 

a nagyobb szervezetek ahol oktatás is folyik, illetve jelentősebb pénzmozgások fordulnak elő. 

Az elnökség 49/2019 számú határozatával egyhangúan jóváhagyta a november 22-23-án, 

Balatonfüreden megrendezésre kerülő Országos Elnök- Titkári- Tanácskozás programját, 

melynek részletes leírását az 1. számú melléklet tartalmazza. 

Az OET-hez kapcsolódva, Veisz Imre megkérdezte a jelenlévő tagokat, hogy ki veszi át a 

Vándorkupát, valamint az ezzel járó szervezési tevékenységet 2020-ra. Balogh János Miklós 

jelezte, hogy a DÉMIDAKO vállalja a feladatot és átveszi a vándorkupát.  

Ötödik napirendi pontként Veisz Imre elmondta, hogy a jelenlegi felállásnak megfelelően, az 

Elektrotechnika kiadvány minden lapszámát más-más szervezet szerkeszti, gondozza a 2020. 

évben is. Ennek megfelelően, a jövő évre vonatkozó javaslatokat a 2. szám melléklet tartalmazza. 

Kiemelte, hogy elsősorban a januári, februári lapszámok szerkesztői feladatait lenne fontos 

letisztázni, mert ezekkel a lapszámokkal hamarosan foglalkozni kell. 
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Nagy János jelezte, hogy a Világítástechnikai Társaság 2020. februárban rendez egy jelentősebb 

konferenciát, melyről már szeretnének az Ő felelőségi körükbe tartozó lapszámban cikket 

megjelentetni. Ez azonban csak úgy lehetséges, ha az eredetileg tervezett január-február helyett 

a márciusi lapszám szerkesztését bízzák a szervezetre. Az elnökség egyhangúlag jóváhagyta 

50/2019 számú határozatával a 2020. évi Elektrotechnika lapszámok szerkesztőinek listáját az 

alábbi változtatásokkal: 2020. január – februári lapszámot a BUDAKO önállóan szerkeszti, a 

márciusi lapszámot a VTT, a TITUKÓ az ÉMAKÓ-val karöltve gondozza az áprilisi lapszámot, a 

júniusi kiadvány szerkesztői feladatait pedig a VET látja el, mert a jövő év közepén új 

fogyasztásmérő szekrények megjelenése várható és az ezzel kapcsolatos változásokat 

szeretnék megjelentetni a lapban. 

Hatodik napirendi pontként Dr. Madarász György ismertette, hogy a szeptember 17-én, a 

Vándorgyűlésen megtartott elnökségi ülésen felvetődött fiatalítás, tagtoborzás témakörben 

felmerült javaslatok pontosításra kerültek. Méghozzá úgy, hogy az elnökség tagjai részére 

kérdőívet küldtek. Dr. Madarász György ismertette a kérdőív végeredményét mely az elnökség 

tagjainak véleményét tükrözi azzal kapcsolatban, hogy a Vándorgyűlésen ismertetett javaslatok 

közül melyiket tartják a legfontosabbnak e témakörben. Többen jelezték, hogy érdemes lenne 

megkérdezni a fiatalokat is, de mindenekelőtt a szervezetek és bizottságok elnökeit és titkárait, 

hogy ők is hasonlóképpen gondolják-e. Az elnökség hosszasan tárgyalt a témáról. Nagy János 

javasolta, hogy az OET előtt kerüljön kiküldésre a kérdőív az elnökök és titkárok részére is, hogy 

az OET-en már meg lehessen vitatni a kérdőív ébresztette gondolatokat, továbbá felhívta a 

figyelmet, hogy az ötletek és javaslatok között egyáltalán nem szerepelnek például a szakmai 

rendezvényeink, valamint a jelenleg már sikeresen működő oktatásaink. Ezeket különösebb 

erőfeszítés és idő/energia befektetés nélkül bevezethetjük a fiatalítás és tagtoborzás témakörébe. 

Az elnökség egyetértett abban, hogy az elnökség tagjainak is célszerű újra kitöltenie a kérdőívet. 

Haddad Richárd rámutatott, hogy létezik a MAIT, mint fiatalokat tömörítő szervezet és kifejezetten 

kérdezte a kapcsolatos véleményüket. Sőrés Péter Márk, a szervezet elnöke felhívta a figyelmet, 

hogy a friss diplomás szakemberek iránt már a főiskola/egyetem végzése alatt is akkora a 
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“kereslet”, hogy nem lát esélyt arra, hogy az egyesület jelentősebb számban meg tudja őket 

szólítani.  

Veisz Imre főtitkár javaslata alapján, lehetne videófelvételeket készíteni a szakmai előadásokról, 

konferenciákról, melyek érdekesek lehetnek a fiatalok részére. Kovács László felvetette, hogy a 

tagnyilvántartó adatait is fel lehetne használni a fiatalok eléréséhez olyan módon, hogy a 

nyilvántartásban szereplő fiatalok is kitölthetnének kérdőíveket, hisz ők a célközönség. 

Egyetértés volt abban, hogy az új tagok mentorálása a területi szervezeteknél a legfontosabb! 

Hetedik napirendi pontként Tilesch Péter irodavezető tájékoztatta a jelenlévő tagokat, hogy a 

vezető tisztségviselők felelősségbiztosítása miért nem került megkötésre az előző elnökségi 

ülésen kitűzött határidővel. Ennek oka az volt, hogy felmerült, a biztosítás nem terjed ki a GDPR-

ra, ami a legsarkalatosabb pontja a felelősségvállalásnak. Ez a tisztázódott, a GDPR-ra is 

vonatkozik az, így megköthető a felelősségbiztosítás az előző elnökségi ülésen jóváhagyott 

paraméterekkel. Tilesch Péter elmondta, hogy sajnos nem sikerült kedvezményt elérni a Villamos 

Energia Társaság és a Világítástechnikai Társaság biztosításba történt bevonásával. Ezért a 

MEE és a két érintett szervezet (VET, VTT) külön-külön köti meg a szerződést a biztosító 

társasággal. A biztosítási alkusszal felveszi a kapcsolatot a VET és a VTT elnökeivel  ezügyben. 

Nyolcadik napirendi pont keretében az egyéb ügyeket tárgyalták az egyesület elnökségének 

tagjai. Gelencsér Lajos megkérdezte a jelenlévőket, hogy van-e olyan téma, amelyet a korábbi 

pontoknál nem érintettek, de mindenképpen beszélni kell róla. Nagy János a VTT elnöke jelezte, 

hogy a jövő évi Vándorgyűlés kitűzött időpontja ütközik a szintén 2020. szeptember 16-18 között, 

Szlovákiában megrendezésre kerülő LUMEN V4 Konferencia időpontjával. Veisz Imre elmondta, 

hogy egyeztettek a szegedi Forrás hotel vezetőségével és sajnos nincs lehetőség sem a kitűzött 

időpont előtt, sem azután egy héttel megrendezni a Vándorgyűlést. Ezt Nagy János -sajnálattal-

tudomásul vette. 

Tájékoztatta még a jelenlévőket, hogy nemrégiben megrendezésre került a Lux & Color 

Vesprimiensis rendezvény, ami nagyon sikeres volt. Valamint elmondta, hogy november 12-én, 

a VTT elnökségi ülésén részt vesz Schanda Tamás az Innovációs Minisztérium parlamenti 

államtitkára. 
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Ezután Haddad Richárd tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a már korábban ismertetett Arcanum 

kiadó kereshető módon digitalizálná az Elektrotechnika korábbi lapszámait és azokat 

elektronikusan feltöltené a saját rendszerébe ahol fizetős szolgáltatásként elérhetők lennének. 

Cserében a MEE tagok 50%-os kedvezményes díjért kereshetnek a cég hatalmas 

adatbázisában. Természetesen a saját ügyfeleik elérik el az érintett lapszámokat díjazás 

ellenében. Az elnökség, 51/2019 számú határozatával egyhangúlag jóváhagyta, hogy a Magyar 

Elektrotechnikai Egyesület szerződést kössön az Arcanum Adatbázis Kft-vel, mely szerződés az 

Elektrotechnika kiadvány digitalizálására vonatkozik a fenti feltételekkel. 

Majd Orlay Imre javasolta, hogy az áramszolgáltatók tulajdonosváltása miatt jövőre korábban kell 

kezdeni a Vándorgyűlés szervezését. 

Kiss Zsuzsanna érdeklődött az aláírási jogok után, hogy ezek rendeződtek-e már? Tilesch Péter 

elmondta, hogy többször érdeklődött az ügyvédnél, de még nincs meg a bírósági bejegyzés.  

Kovács András jelezte, hogy a bírósági bejegyzést csak informálisan lehet megsiettetni. 

Az utolsó témakörben Gelencsér Lajos az egyesület érvényes stratégiáját egészítette ki a saját 

gondolataival Ismertette a jelenlévőkkel, hogy a stratégia 4 szintet határoz meg. Ezek a 

következők: társadalmi, ipari, szakmai és szervezeti szint. Mit kellene tenni, hogy vonzók 

legyünk a jövőbeli tagok szemében? A stratégiát átgondolva arra jutott, hogy sok a jó 

elképzelés és a javaslat, viszont lehet, hogy a kevesebb több lenne, célszerű volna egy-egy 

kiemelt témára nagyobb figyelmet lehetne fordítani, azokkal mélyebbe foglalkozni. 

Gelencsér Lajos javasolta, hogy a saját gondolataival kiegészített stratégiát továbbítja az 

elnökségi tagok részére, hogy ők is hozzá tudják fűzni a saját gondolataikat. Célja az lenne, 

hogy az Országos Elnök- Titkári- Tanácskozáson a stratégia megvitatható legyen.   

Nagy János jelezte, hogy a szerteágazó stratégia oka többek között az is, hogy nagyon sok a 

MEE szervezet.  

Tilesch Péter irodavezető megkérdezte az elnökség tagjait, hogy az előző elnökségi ülés 

jegyzőkönyvéhez lenne-e valakinek hozzáfűzni valója. Mivel mindenkinek megfelelt a 

jegyzőkönyv, Gelencsér Lajos elnök és Veisz Imre főtitkár jóváhagyta azt. 
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Végezetül Haddad Richárd érdekességként bemutatott egy 1919. évi Elektrotechnika 

lapszámot, amelyben szerepelt egy adat, miszerint a kiadvány már abban az időben is 

veszteséges volt. Ezzel szerette volna felhívni a figyelmet arra, hogy a lap anyagi helyzetének 

gondja nem újkeletű dolog. 

Zárásként Gelencsér Lajos megköszönte a tagok részvételét, majd levetítették a veszprémi 

Infoshow-n készült videót. 

 

2019. október 29. 
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